



2018婚宴套餐 WEDDING PACKAGES FOR 2018

额外获得300元宴会抵用券一张（限再次消费使用）
One voucher valued at RMB 300. (Only available during next event)

使用户外空中草坪场租享五折优惠
50% discount for the outdoor lawn rental.

婚宴桌数达30桌（包含30桌），可享受行政套房作为婚房，
婚宴LED屏幕使用可享五折优惠
For tables more than 30 (including 30), can enjoy one night stay in the InterContinental Executive Suite on the wedding day, and 50% discount for LED rental.

婚宴桌数达50桌（包含50桌），可享受豪华套房作为婚房；
赠送一间婚宴当晚洲际豪华房作为亲友房；婚宴LED屏幕使用可享五折优惠
For tables more than 50 (including 50), can enjoy one night stay in the InterContinental Deluxe Suite on the wedding day, additional one night stay in InterContinental Deluxe Room on the wedding day for family & friends and 50% discount for LED rental.

婚宴桌数达80桌（包含80桌），可享受总统套房作为婚房；
赠送三间婚宴当晚洲际豪华房作为亲友房；婚宴可享额外使用LED屏幕
For tables more than 80 (including 80), can enjoy one Presidential Suite as the wedding room, one night stay in the Presidential Suite on the wedding day, additional three InterContinental Deluxe Rooms on the wedding day for family & friends and complimentary usage of LED screen for the wedding.



INTERCONTINENTAL®

QUANZHOU

泉州泰禾洲际®酒店